

Title (en)
Filing device.

Title (de)
Ablagemappe.

Title (fr)
Classeur.

Publication
EP 0129713 A2 19850102 (DE)

Application
EP 84105825 A 19840522

Priority
DE 8318311 U 19830624

Abstract (en)

The filing device consists of a folding blank and has a rear wall (2) and a front wall (1) which is connected to the rear wall via a longitudinal folding edge (5). To achieve a clearer marking and improved handling, it is proposed that the rear wall (2) projects over the associated edge (1') of the front wall (1) on the side opposite the longitudinal folding edge (5) by about the same measure (x) as the distance of one of the transverse edges (4) of the rear wall (2) from the corresponding side edge (1'') of the front wall (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine aus einem Faltzuschnitt bestehende Ablagemappe mit Rückwand (2) und Vorderwand (1), die über eine Längsfaltrinne (5) mit der Rückwand verbunden ist und schlägt zur Erzielung einer übersichtlichen Kennzeichnung und besseren Handhabung vor, daß die Rückwand (2) an der der Längsfaltrinne (5) gegenüberliegenden Seite über die zugehörige Randkante (1') der Vorderwand (1) um etwa das gleiche Maß (x) vorsteht wie der Abstand zwischen einer der Querkanten (4) der Rückwand (2) von der entsprechenden Seitenkante (1'') der Vorderwand (1).

IPC 1-7

B42F 7/02

IPC 8 full level

B42F 7/00 (2006.01); **B42F 7/02** (2006.01); **B42F 21/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42F 7/00 (2013.01); **B42F 7/02** (2013.01); **B42F 21/00** (2013.01)

Cited by

EP1557287A1; AU736018B2; FR2664204A1; FR2915425A1; AU611171B2; US6206425B1; WO2008142306A3; WO9929515A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0129713 A2 19850102; EP 0129713 A3 19860716; DE 8318311 U1 19831124

DOCDB simple family (application)

EP 84105825 A 19840522; DE 8318311 U 19830624